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Zápisnica zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA  

konaného dňa 12. 12. 2024 o 16:00 hod. v zasadacej miestnosti OcÚ v Kapušanoch 

  KY-199/2024/OcU-5 

Dátum konania:  12. 12. 2024 

Začiatok rokovania:  16:00 hod. 

Miesto rokovania: zasadacia miestnosť OcÚ Kapušany 

Rokovanie OcZ: 7/2024 

Prítomní: Ing. Ján Zemčák, starosta obce 

  Jozef Bača  

Mgr. Peter Germuška  

  Peter Husovský  

Mgr. Irena Kasalová, Dis. art. – príchod v čase 16:40 hod. 

Renáta Maňkošová 

  Radoslav Namešpetra – vopred sa ospravedlnil 

RNDr. Pavol Petrovský – vopred sa ospravedlnil  

  Ing. Igor Revay  

  Ľubomír Marcin – príchod 16:08 hod. 

  Ing. Ján Tirpák, hlavný kontrolór obce  

  PaedDr. Marcela Kertysová 

  Bc. Veronika Masná 

  Ing. Jana Antolová, ekonóm obce, Mgr. Magdaléna Verčimáková, zapisovateľka 

   

Zverejnený program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba komisií /návrhová, určenie overovateľov zápisnice/ 

3. Schválenie zverejneného programu 

4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dňa 14. 11. 2024 

5. Návrh Všeobecne záväzné nariadenie obce Kapušany č. 3/2024 o určení spoločného 

školského  obvodu Základnej školy s materskou školou Kapušany 

6. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Kapušany č. 4/2024 ktorým sa vyhlasuje 

záväzná časť Zmien a doplnkov č. 6 ÚPN-O Kapušany 

7. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Kapušany č. 5/2024 o miestnych daniach                         

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kapušany 

8. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Kapušany č. 6/2024 o výške príspevkov 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Kapušany 

9. Rozpočtové opatrenie č. 6/2024 obce Kapušany 

10. Návrh rozpočtu ZŠ s MŠ Kapušany na rok 2025 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce Kapušany na rok 2025 

12. Návrh Rozpočtu obce Kapušany na rok 2025 

13. Návrh viacročného rozpočtu na roky 2025 - 2027  

14. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Kapušany na I. polrok 2025 

15. Žiadosti  

a) Žiadosť obce Lada o prijatie do Spoločného obecného úradu Kapušany 

b) Žiadosť o predĺženie platnosti nájomných zmlúv v BNŠ v Kapušanoch, ulica Pri trati 

16.  Rôzne 

a) Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2025 

17. Slovo občana 17:30 hod. – 18:00 hod.  

18. Záver   
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K bodu 1 Otvorenie 

 

Pán starosta privítal všetkých prítomných na rokovaní OcZ. Konštatoval, že na úvod 

rokovania je prítomných 5 poslancov, neúčasť ohlásil p. Petrovský a p. Namešpetra, vopred 

avizovali drobné meškanie p. Kasalová a p. Marcin. OcZ je uznášaniaschopné. Starosta obce 

privítal na zasadnutí riaditeľku ZŠ s MŠ Kapušany PaedDr. Marcelu Kertysovú, ekonómku 

školy p. Veroniku Masnú a ekonómku obce Ing. Janu Antolovú. 

 

K bodu 2 Voľba komisií /návrhová, určenie overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie p. starosta navrhol: Mgr. Petra Germušku, za overovateľov 

zápisnice p. Igora Revaya a p. Renátu Maňkošovú. Poslanci pristúpili k hlasovaniu. 

 

●  Uznesenie č. 263/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch 

• schvaľuje návrhovú komisiu:  Mgr. Petra Germušku 

• určuje za overovateľov zápisnice:     Ing. Igor Revay 

Renátu Maňkošovú 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 5/5  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 3 Schválenie zverejneného programu 

 

Starosta obce prítomných oboznámil so zverejneným programom. Prítomní poslanci 

program nepripomienkovali a pristúpili k hlasovaniu. 

 

●  Uznesenie č. 264/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje zverejnený program rokovania. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 5/5  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

Príchod p. Marcina v čase 16:08 hod. 

 

K bodu 4 Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dňa 14. 11. 2024 

 

Starosta obce prečítal schválené uznesenia a v krátkosti informoval o ich plnení. 

Konštatoval, že celkovo bolo na OcZ 14. 11. 2024 prijatých 18 uznesení. Starosta postupne 

prešiel schválené uznesenia. Pristavil sa k bodu inventarizácia majetku obce – inventarizácia 

prebieha, predsedovia aktívne pristupujú k jej vykonaniu. Konštatoval, že ostatné uznesenia 

boli priebežne plnené. Poslanci pristúpili k hlasovaniu: 

 

●  Uznesenie č. 265/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch berie na vedomie stav plnenia uznesení zo zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Kapušany konaného dňa 14. 11. 2024. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6/6  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 
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K bodu 5 Návrh Všeobecne záväzné nariadenie obce Kapušany č. 3/2024 o určení 

spoločného školského  obvodu Základnej školy s materskou školou Kapušany 

 

Starosta obce – Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Kapušany č. 3/2024                      

o určení spoločného školského  obvodu Základnej školy s materskou školou Kapušany bol 

spracovaný z dôvodu, že obec Proč zrušila základnú školu (I. stupeň). Títo žiaci začali 

navštevovať ZŠ s MŠ Kapušany. Vo VZN bol zadefinovaný len II. stupeň za obec Proč, teraz 

sme doplnili aj I. stupeň. V tejto súvislosti starosta obce uviedol, že obec Kapušany spracovala 

dodatok k Dohode o spoločnom školskom obvode základnej školy s obcou Proč, na dnešnom 

zasadnutí je potrebné schváliť predkladané VZN č. 3/2024. Poslanci pristúpili k hlasovaniu: 

 

●  Uznesenie č. 266/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch sa uznáša na Všeobecne záväznom nariadení obce 

Kapušany č. 3/2024 o určení spoločného školského  obvodu Základnej školy s materskou 

školou Kapušany. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6/6  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

K bodu 6 Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Kapušany č. 4/2024 ktorým sa 

vyhlasuje záväzná časť Zmien a doplnkov č. 6 ÚPN-O Kapušany 

 

 

Starosta obce – VZN bolo riadne zverejnené, materiál spolu s grafickým návrhom bol 

poslancom odoslaný. Zmenu územného plánu obce si financuje p. Pribula spoločnosť 

Eurogastrop, s.r.o.. Táto firma plánuje v záujmovom území vystavať skladovaciu halu pre 

potreby spoločnosti. Územný plán  Zmeny a doplnky č. 6 odsúhlasil Okresný úrad Prešov, 

spracovateľom návrhu je odborne spôsobilá osoba Ing. Stanislav Imrich. Pripravené sú 2 

uznesenia na schválenie. Hlasovanie poslancov: 

 

●  Uznesenie č. 267/7/2024 o schválení Zmien a doplnkov č. 6 ÚPN-O 

      Obecné    zastupiteľstvo v Kapušanoch  podľa  §11 ods. 4  zákona o obecnom zriadení                      

č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov / ďalej len zákon o obecnom zriadení , § 40 ods. 

6  

zákona č. 200/2022 Z. z. o územnom plánovaní a § 26 ods. 3   zákona č. 50/1976 v znení 

účinnom  do  31.03.2024  

1. berie na vedomie 

1.1. Správu – informáciu o postupe obstarávania a prerokovania Zmien a doplnkov č. 6 

ÚPN-O Kapušany  vypracovanú odborne spôsobilou osobou pre ÚPD a ÚPP  Ing. 

Stanislavom Imrichom  

1.2. Výsledky prerokovania Zmien a doplnkov č. 6 ÚPN-O  Kapušany   

1.3. Výsledok preskúmania Zmien a doplnkov č. 6 ÚPN-O   Kapušany podľa § 25 

stavebného zákona v znení účinnom  do 31.03.2024  Regionálnym úradom pre územné 

plánovanie a výstavbu   Prešov zo dňa  29.10.2024  reg. č. 08738/2024-15.1.1, reg. 

záznam : 37141/2024 ako príslušným orgánom územného plánovania 

2. súhlasí 

2.1.  s návrhom na rozhodnutie o námietkach a pripomienkach k Zmien a doplnkov č. 6 

ÚPN-O Kapušany   

3. schvaľuje 
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3.1.      v súlade s § 11 ods. 4 písm. c/  zákona o obecnom zriadení , § 40 ods. 6 zákona č.   

            200/2022  Z. z. o územnom plánovaní a § 26 ods. 3   zákona č. 50/1976 v znení účinnom 

do 31.03.2024 Zmeny a doplnky č. 6 ÚPN-O Kapušany  vypracované  Ateliér 

URBEKO, s. r. o. , Ing.  arch. Vladimír Ligus, autorizovaný architekt .  

4. žiada    

podľa  § 40 ods. 6 zákona č. 200/2022 Z. z. o územnom plánovaní a § 27 ods. 4  § 28 ods. 1 ,  

3, 4, a 5  zákona č.  50/1976 v znení účinnom  do 31. 03. 2024: 

 

4.1.  zverejniť záväznú časť Zmien a doplnkov č. 6 ÚPN-O  Kapušany a to: 

 a) vyvesením na úradnej tabuli obce  najmenej na 30 dní, ako aj iným obvyklým  

                spôsobom 

 b) doručením dotknutým orgánom 

 zodpovedný: Mgr. M. Verčimáková                       termín: do 30 dní 

4.2.   označiť Zmeny a doplnky č. 6 ÚPN-O  Kapušany    schvaľovacou doložkou 

              zodpovedný: Ing. Ján Zemčák                                           termín : do troch mesiacov  

4.3.    uložiť   Zmeny a doplnky č. 6 ÚPN-O  Kapušany: 

   a) na obci Kapušany   

   b) na Spoločnom stavebnom úrade v Kapušanoch    

   c) na Regionálnom úrade pre územné plánovanie a výstavbu Prešov . 

              zodpovedný: Ing. Ján Zemčák                                 termín : do troch mesiacov 

4.4.    vyhotoviť  o obsahu Zmien a doplnkov č. 6  Kapušany    registračný list    a spolu s kópiou 

uznesenia o schválení  tento doručiť na Úrad pre územne plánovanie a výstavbu SR, 

Tomášiková 14366/64A, 831 04 Bratislava 

    zodpovedný:                              termín: do troch  mesiacov 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6/6  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

●  Uznesenie č. 268/7/2024 

     Podľa §11 ods. 4 písm. g)  a § 6 zákona č.369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov, § 40 

ods. 6 zákona č. 200/2022 Z. z. o územnom plánovaní a § 27  ods. 3 zákona č. 50/1976 Zb. 

v znení účinnom  do 31.03.2024  

I:uznáša sa 

     Na všeobecnom záväznom nariadení, ktorým sa vyhlási záväzná časť Zmien a doplnkov č. 

6 ÚPN-O Kapušany . 

II. schvaľuje 

     návrh všeobecného záväzného nariadenia, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Zmien 

a doplnkov č. 6 ÚPN-O Kapušany , ktorá je uvedená v jeho prílohe 

III. žiada 

1.vyvesiť VZN včetne prílohy ( záväznej časti  )  na úradnej tabuli a internetovej stránke obce 

, ako aj iným obvyklým spôsobom na 30 dní s účinnosťou 15 dňom od vyvesenia 

                                                                              Zodpovedný: Mgr. Magdaléna Verčimáková 

                                                                              Termín: 16. 12. 2024          

2. doručiť záväznú časť dotknutým orgánom štátnej správy 

                                                                              Zodpovedný: Ing. Ján Zemčák 

                                                                              Termín: 31. 12. 2024 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6/6  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 
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K bodu 7 Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Kapušany č. 5/2024 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 

obce Kapušany 

 

 K bodu informoval starosta obce – VZN pripravila Ing. Putnocká, referát daní 

a miestnych poplatkov. Príprave tohto VZN sme venovali mimoriadnu pozornosť, boli 

spracované viaceré analýzy a rozbory. Výsledkom je, že sme museli pristúpiť k navýšeniu 

miestnych daní a miestnemu poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Návrh 

na zvýšenie vyhodnotila aj finančná komisia. 27. 11. 2024  bol zverejnený návrh VZN, po 

spracovaní doručených cien a výsledkoch verejných obstarávaní na dodanie služieb 

odpadového hospodárstva bola doručená pripomienka predkladateľky Ing. Putnockej k návrhu 

všeobecne záväzného nariadenia obce Kapušany č. 5/2024 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kapušany, kde 

navrhla tieto zmeny oproti zverejnenému návrhu VZN: 

§ 47 

Sadzba poplatku 

1. Sadzba poplatku za osobu a kalendárny deň je: 

a) 0,0877 Eur pre fyzickú osobu na kalendárny deň, ročne 32,00 Eur. 

 

2. Sadzba poplatku pre pôvodcov odpadu so zavedeným množstvovým zberom je: 

a)  0,0560 Eur za 1l komunálneho odpadu pri 110 l nádobe, ročne 160,00 Eur, 

b) 0,0262 Eur za 1l komunálneho odpadu pri 1 100 l nádobe, ročne 750,00 Eur. 

Pokračoval starosta obce: zosumarizujem zmeny, ktoré prinesie nové VZN č. 5/2024: oproti  

predchádzajúcemu obdobiu sa zvyšuje daň z nehnuteľnosti a to: daň z pozemkov, daň zo 

stavieb a daň z bytov. Zvyšuje sa aj daň za užívanie verejného priestranstva a daň za 

ubytovanie. Zároveň sa zvyšuje poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady.  

 Miestne dane a poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady sú 

významným zdrojom príjmov pre obec. Vzhľadom na zvyšujúce sa náklady spojené 

s prevádzkou a údržbou obce v dôsledku očakávaného zvyšovania cien v rámci 

konsolidačného balíčka štátu a znižovania príjmu obce z podielových daní je nevyhnutné, aby 

obec s cieľom vyrovnaného rozpočtu navýšila svoje príjmy. VZN zahŕňa zvýšenie dane 

z nehnuteľnosti oproti roku 2024 o 30% - ide o daň z pozemkov, daň zo stavieb a daň z bytov. 

Daň za užívanie verejného priestranstva sa mení z dôvodu veľmi nízkych sadzieb – obci 

každoročne narastajú náklady na elektrickú energiu, čo doposiaľ nebolo zohľadnené 

v sadzbách (napr. predajné stánky na rôznych podujatiach obce). Daň za ubytovanie nebola 

menená viac ako 10 rokov a sadzba 0,33 EUR za jedno prenocovanie už nezodpovedá 

súčasným cenám. Daň za psa ostáva nezmenená. 

 Poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady sa zvyšujú podľa skutočných 

nákladov roku 2024 a predpokladaných nákladov  roku 2025, kde sa očakávajú vyššie náklady 

oproti roku 2024. Suma príjmov z poplatku za komunálny odpad by sa mala zo zákona rovnať 

skutočným nákladom obce. Sadzba pre fyzické osoby sa mení z 23,00 EUR na 32,00 EUR. 

Ďalšou zmenou je, že  sa vypúšťa  § 51 Zníženie poplatku. Z dôvodu zrušenia úľav sa pôvodný 

§52 premenúva na §51.       

 

Určite nás neteší, že sme museli pristúpiť k nepopulárnemu kroku zvyšovaniu daní a poplatkov 

za KO a DSO, ale plánované náklady na odpadové hospodárstvo pre rok 2024 boli vo výške 

64 000,00 EUR. Tieto náklady boli prekročené a činili 72 600,00 EUR. Už v minulosti sme 

navyšovali cenu z 15,50 EUR na 23,00 EUR/poplatok za obyvateľa, ale náklady stúpli a v roku 

2025 stúpnu ešte viac. Spôsobuje to hlavne fakt, že na Zbernom dvore sa zhromažďuje viac 

odpadu – stúpa množstvo drobného stavebného odpadu, stúpa počet vývozov veľkoobjemného 
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odpadu, rovnako vyprodukovaný ročný komunálny odpad stúpol z 252 t na 280 t, čo sa ihneď 

odzrkadlilo na faktúrach za uloženie odpadu na skládkach. Aktuálne platné vládne nariadenie 

č. 330/2018 Z.z. hovorí, že v prípade zmesového komunálneho odpadu a objemného odpadu 

sa zákonný poplatok pre obec odvíja od úrovne vytriedenia. Znamená to, že čím lepšie triedenie 

dokáže samospráva vykázať, tým je sadzba poplatku na tonu nižšia. Doposiaľ poslednou 

zmenou poplatkov v tejto kategórii bola úprava v roku 2021, odkedy sú sadzby rozvrstvené 

v siedmich pásmach od 11,00 EUR za tonu, ak samospráva vykazuje úroveň vytriedenia viac 

ako 60 %, až po 33,00 EUR za tonu pre tie mestá a obce, ktoré triedia menej ako 10 % 

komunálnych odpadov. Naša obec vykazuje mieru vytriedenia okolo 46 % a zákonný poplatok 

tak máme stanovený na 18,00 EUR/ tona. Ak by sa nám podarilo zvýšiť mieru vytriedenia 

odpadu nad 50 %,  poplatok by sa nám znížil na 15,00 EUR. Aj v novom vydaní občasníka Pod 

kapušianskym hradom sa k tejto téme vyjadrujem, pre občanov je potrebné aby pochopili, ako 

sa prepočítavajú náklady na odpadové hospodárstvo. Je nevyhnutné, aby sme všetci k tejto téme 

pristupovali zodpovedne a separovali čo najviac, aby sme v deň zberu predkladali iba plné 

zberné nádoby (nie poloprázdne, za ktoré zberná spoločnosť účtuje manipulačný poplatok 

rovnako, ako za plne naplnené nádoby), dôležité je produkovať v rámci obce čo najmenej 

odpadu. Myslím si, že Kapušany sa veľmi snažili a ako jedna z mála samospráv sme 

obstarávanie nových cien na rok 2025  riešili prostredníctvom verejného obstarávania zvlášť 

pre skládky odpadu, zvlášť pre jeho vývoz. Boli oslovené všetky spoločnosti, ktoré sa pohybujú 

v tejto oblasti na trhu. Skoro vo všetkých oblastiach predložila najnižšiu cenu spoločnosť Kosit, 

a.s., iba pri biologicky rozložiteľnom odpade to bola f. ENVI-GEOS Nitra, s.r.o. Pri vývoze 

odpadu sme oslovili f. Kosit, a.s., Brantner Slovakia a Marius Pedersen, následne sme po 

žiadosti firmy Kosit oslovili aj Fúra s.r.o., ktorá je vo vlastníctve Kosit. 

Výsledkom verejného obstarávania je, že za 1 t odpadu budeme na skládke platiť 

z doterajších 52,12 EUR sumu 59,00 EUR, veľkokapacitný kontajner ide hore z 65,14 EUR na 

65,00 EUR, drobný stavebný odpad sa znižuje z 18,50 EUR na 18,00 EUR,  biologicky 

rozložiteľný odpad stúpa zo sumy 49,00 EUR na 65,00 EUR, manipulácia so zbernou nádobou 

stúpa z 0,85 EUR na 1,10 EUR bez DPH, 240 l nádoba na 2,20 EUR a 1 100 l nádoba z 5,00 

EUR NA 7,00 EUR. Vývoz odpadu t.j. odvoz a dovoz veľkoobjemného kontajnera stúpa zo 

160,00 EUR na 180,00 EUR, ročný prenájom veľkoobjemového kontajnera stúpa z 3,00 EUR 

na 4,00 EUR za 1 deň, mesačný poplatok za zber nebezpečného odpadu stúpa z 960,00 EUR 

na 1 411,00 EUR. Ďalšie pridružené náklady sú na elektronickú evidenciu odpadov 

prostredníctvom systému Envita spoločnosti Inisoft a tiež systém na vydávanie QR kódov na 

odpad (JRK Digital evidencia odpadu). 

Na základe vyššie uvedených cien boli zrátané celkové predpokladané náklady odpadového 

hospodárstva na rok 2025, ktoré sú v predpokladanej výške 86 700,00 EUR pri zachovaní 

rovnakého množstva odpadu ako v roku 2024. Preto je nevyhnutné, aby sme pristúpili 

k navýšeniu cien v tejto oblasti pre občanov, ako aj pre právnické osoby. Doposiaľ bolo 

vytvorené konkurenčné prostredie, keďže v našom regióne bolo na trhu viacero zberových 

spoločností. Po tom, čo firma Kosit, a.s. odkúpila zberovú spoločnosť Fúra s.r.o. nastáva 

situácia monopolu, kde sa obec bude musieť podriadiť  cenovej politike firmy Kosit, a.s.. Ešte 

uvediem krátky prehľad o tom, aké ceny majú okolité samosprávy (ročný miestny poplatok za 

odpady fyzická osoba): Demjata 25,00 EUR,  Fintice 35,00 EUR, Lada 26,00 EUR, Ľubotice 

30,00 EUR, Terňa 38,00 EUR, Tulčík 28,00 EUR, Veľký Šariš 50,00 EUR. Ktorá obec má 

zriadený Zberný dvor, má automaticky vyššie náklady na odpadové hospodárstvo. Je to ale 

služba občanom, v obci zároveň nevznikajú čierne skládky. Obec Kapušany podala projekt na 

rekonštrukciu zberného dvora, ak budeme úspešným žiadateľom, zavedieme na zbernom dvore  

poplatky za drobný stavebný odpad, čo určite prispeje k množstvu vyprodukovaného odpadu.  

Opäť ale apelujem, že je potrebné produkovať menej odpadu, aby sa náklady za odpad 

stabilizovali. Iba v tomto prípade by sme do budúcnosti mohli pristúpiť k zníženiu ceny za 

https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2018/330/
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2018/330/
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poplatok za komunálny odpad a drobný stavebný odpad. Ešte doplním, že povinnosť 

mechanicko-biologickej úpravy odpadu nariadená štátom, bola odsunutá o 2 roky. 

Diskusia k téme: 

P. Revay – poplatok je pre všetky obce približne rovnaký. Bolo by dobré motivovať ľudí, aby 

znižovali množstvo vyprodukovaného odpadu. Môže obec ušetriť napr. na frekvencii vývozov 

– nevyvážali by sme odpad v 2-týždňových cykloch, ale napr. raz za 3 týždne? Starosta obce – 

90 % samospráv má zavedený 2-týždňový cyklus zberu KO. Všetci tí, ktorí majú 3-týždňový 

cyklus majú automaticky vyššiu cenu za manipuláciu s 1 zbernou nádobou – tá je v tomto 

prípade 1,40 EUR. Zberné spoločnosti to zdôvodňujú skutočnosťou, že pri takejto frekvencii 

zberu sú zberné nádoby naplnenejšie a ťažšie, manipulácia s nimi je pre zamestnancov zberovej 

spoločnosti náročnejšia, čo sa automaticky odzrkadľuje na cene.  

Pokračoval p. Revay – v návrhu rozpočtu obce na rok 2025 som si všimol skutočnosť, že mzdy 

OcÚ narastú z aktuálnej sumy 378 600 € na sumu 431 403 €. Čo činí tento nárast? Je to 

adekvátne, keď navrhujeme pre občanov zvyšovanie daní a poplatkov? Za mňa navrhujem, aby 

sme ponechali dane na pôvodnej sume. 

Odpovedá ekonómka obce Ing. Antolová – nárast mzdových nákladov do rozpočtu obce bol 

zapracovaný na základe podkladov dodaných Ing. Putnockou, ktorá spracúva mzdy. Položku 

tvorí odchodné pre zamestnancov, ktorí idú v roku 2025 do dôchodku, ako aj ich odstupné, 

ďalej je to príspevok zamestnávateľa pre DDS, ktorý sa navyšuje o 1,00 EUR, zahrnuté sú tam 

aj odhadované navýšenia príspevku zamestnávateľa na stravovanie, rovnako ako jubilejné, 

položku uzatvára zvýšenie mzdy starostu obce a hlavného kontrolóra obce, ktorá je 

vypočítavaná ako súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve 

vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci 

kalendárny rok a násobku podľa počtu obyvateľov obce zisteného na základe údajov 

Štatistického úradu Slovenskej republiky k 31. decembru predchádzajúceho kalendárneho roka.  

Navýšená suma zahŕňa vyššie uvedené položky a zároveň sa predpokladá v tejto položke 

s rezervou  cca 20 000 €. 

 

Príchod p. Kasalová v čase 16:40 EUR. 

 

P. Revay – ešte upozorňujem, aby v §12 bode g) daň za priemyselné stavby bola upravená suma 

z pôvodne uvedenej sumy 3,12 EUR na sumu 3,10 EUR, aby bol zachovaný legislatívou 

stanovený max. rozdiel 10-násobok rozdielu. Starosta obce – túto pripomienku zapracujeme, 

ďakujeme za upozornenie. 

 

Diskusia bola ukončená, hlasovanie poslancov: 

●  Uznesenie č. 269/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch sa uznáša na Všeobecne záväznom nariadení obce 

Kapušany č. 5/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území obce Kapušany. 

 

ZA: 6  PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 1 Ing. Revay 

 

K bodu 8 Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Kapušany č. 6/2024 o výške 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Kapušany 

 

Starosta obce - VZN bolo vyvesené na základe žiadosti ZŠ s MŠ Kapušany z 26. 11. 

2024. Žiadosťou nás vedenie školy požiadalo o navýšenie poplatku za ŠKD z existujúcich  

15,00 EUR na 20,00 EUR s účinnosťou od 1. 1. 2025 s tým, že poplatok bude zjednotený bez 
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úľav v závislosti od počtu súrodencov v školskej družine. Návrh VZN obce Kapušany č. 6/2024 

bol zverejnený 26. 11. 2024. Na základe analýz a po prerokovaní finančnou komisiou som 

podal pripomienku k tomuto návrhu VZN a navrhol som zaviesť režijný náklad za stravu 

v školskej jedálni vo výške 5,00 EUR za každé aj 1 odobrané jedlo. K tomuto kroku pristupuje 

obec z dôvodu, že škola opakovane každoročne záverom roka žiada o dofinancovanie v oblasti 

originálnych kompetencií ktoré tvoria MŠ, ŠKD a ŠJ. Koeficient na 1 žiaka, na základe ktorého 

štát zasiela zriaďovateľovi školy teda obci mesačne finančné prostriedky podľa počtu 

nahlásených žiakov, sa v priebehu roka mení/znižuje čo spôsobuje, že v oblasti originálnych 

kompetencií je finančných prostriedkov nedostatok. Veríme, že zvýšením poplatku za ŠKD, 

ktoré navrhlo vedenie ZŠ s MŠ Kapušany + zavedenie režijného nákladu 5,00 EUR za žiaka sa 

nám podarí pozitívne vybilancovať tok finančných prostriedkov pre školu v oblasti 

originálnych kompetencií. Od 1. 1. 2025 prechádzajú materské škôlky pod štát, od tejto časti 

org. kompetencií budeme oslobodení. Vždy však ostáva problém financovania ŠKD a hlavne 

ŠJ, kde je odmeňovanie zamestnancov na hranici minimálnej mzdy. 

Diskusia: 

P. Masná, ekonómka školy – predkladám návrh za ZŠ s MŠ Kapušany, aby bol režijný náklad 

spoplatnený nie jednotnou mesačnou sumou 5,00 EUR, ale aby to bol poplatok 0,30 EUR na 

odobrané jedlo. Podľa nás je to spravodlivejší systém ako mesačný paušálny poplatok, ktorý by 

rodičia museli zaplatiť aj v prípade, že stravník by odobral iba 1 jedlo. Ak je dieťa choré a stravu 

neodoberá, nemusí platiť. Tiež musia byť od režijných nákladov oslobodené deti materskej 

školy. Strava zdarma je poskytovaná iba deťom predškolského veku a základnej školy I. a II. 

stupňa. Sumu 0,30 EUR sme stanovili priemerným počtom odoberaných jedál v ŠJ, čo je podľa 

celoslovenského priemeru 16,6 obeda na stravníka.  

Vyjadrenie starostu obce: škola upozorňuje na skutočnosť, že školská jedáleň je finančne 

poddimenzovaná, platy zamestnancov sú nízke, stravníkov je veľa – hlavným dôvodom je tzv. 

„strava zdarma“. Jedáleň prestravuje priemerne 80 % stravníkov (596 stravníkov), naproti tomu 

originálne príjmy od štátu (ktoré obec ako zriaďovateľ zasiela škole v plnej 100 % výške) sú 

nepostačujúce – nehovoriac o tom, že nezostanú finančné prostriedky na ďalší rozvoj 

a investície ŠJ. Kuchárky nedostávajú odmeny, ich platy sú dorovnávané na úroveň 

minimálnych miezd. Napr. mesto Prešov vyberá režijný poplatok za stravu od 1. 9. 2024 vo 

výške 8,00 EUR/mesiac. Je na poslancoch OcZ, či pristúpia k navrhovaných zvýšeniam. 

Príjmy, ktoré získame zavedením vyššie opísaných poplatkov budú určené na rozvoj, prípadne 

na odmeny kuchárok.  

P. Bača – mám pripomienku ku kvalite stravy v ŠJ. V prípade, že by obedy zdarma boli zrušené, 

počet stravníkov by radikálne klesol. Teraz je v jedálni situácia, že žiak si síce obed vyberie, 

ale odnáša nedojedené jedlo k výdajnému okienku a jedlo sa vyhadzuje. 

Hl. kontrolór – zvýšenie poplatku za ŠKD a zavedenie režijného poplatku za stravu prinesie 

ďalší prísun chýbajúcich financií, určite je to potrebné. Evidencia poplatkov však bude 

náročnejšia. 

P. Germuška – v prípade že sa zavedie režijný poplatok, na čo plánuje vedenie školy financie 

použiť? Vyjadrenie riaditeľky ZŠ s MŠ p. Kertysovej: hlavne na prevádzku, na  dovybavenie 

kuchyne. Vzduchotechnika kuchyne nie je dostatočná, zvýši sa aj štandard stravovania. Starosta 

– obec chce vybavenie kuchyne riešiť cez fondové projekty, tieto peniaze musia byť využité 

inak. Bude potrebné akumulovať ich a vyčleniť napr. na koncoročnú odmenu pre zamestnancov 

ŠJ. Napr. aj samotná jedáleň potrebuje rekonštrukciu, akustika tam nie je vyhovujúca a pod. 

P. Revay – chápem správne, že vo VZN vypadla úľava pre viacčlenné rodiny, ktorých deti 

navštevujú ŠKD? O koľko žiakov sa jedná? P. Masná – ide o 23 súrodencov zo 180 detí, ktorí 

vypustením úľavy budú ovplyvnení.  

Prítomní sa po krátkej diskusii dohodli, že návrh školy na zavedenie režijného nákladu 0,30 

EUR za 1 obed je spravodlivejší ako poplatok 5,00 EUR/mesiac a odsúhlasili ho. 
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Doplnila p. riaditeľka – upozorňujem na skutočnosť, že pri ŠKD v oblasti originálny 

kompetencií sme boli na školení upozornení, že aj ŠKD sa musí podieľať na odobraných 

energiách v rámci prevádzky školy podľa počtu hodín aspoň vo výške 16 %, čo je v prepočte 

714,00 EUR. Zvýšené náklady máme okrem miezd, čo spôsobuje odborné vzdelávanie 

zamestnancov aj v oblasti nákupu pomôcok pre deti. Tie sú vyššie v zimných mesiacoch, kedy 

z dôvodu nepriaznivého počasia trávia deti v ŠKD viac hodín tvorivými dielňami. Nutne 

potrebujeme zakúpiť nové hračky, čaká nás aj zvýšenie DPH. Mrzí nás, že nám finančné 

prostriedky na originálne kompetencie nepostačujú, ale nie je to vinou školy. Koeficient na 1 

žiaka a s tým súvisiace prideľovanie financií zo strany štátu sa mení, následne vznikajú 

výpadky vo financovaní. Diskusia k bodu bola ukončená. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

●  Uznesenie č. 270/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch sa uznáša na Všeobecne záväznom nariadení obce 

Kapušany č. 6/2024 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Kapušany. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

K bodu 9 Rozpočtové opatrenie č. 6/2024 obce Kapušany 

 

Starosta obce – Rozpočtové opatrenie č. 6/2024 spracovala ekonómka obce Ing. Antolová 

v celkovej sume 8 754,00 EUR na strane príjmov a výdavkov. P. Revay – dôkladne som si 

preštudoval predkladané rozpočtové opatrenie a nie všetky sumy v stĺpci suma po rozpočtovom 

opatrení sú správne prerátané. Po krátkej diskusii k bodu starosta obce potvrdil, že pri 

prepočtoch došlo k matematickým chybám. Ekonómka obce prisľúbila, že po oprave 

predkladaného rozpočtového opatrenia ho opätovne e-mailom odošle poslancom obce. Chyba 

bola spôsobená neúmyselne, po záverečných úpravách rozpočtového opatrenia nebola správne 

prerátaná suma po rozpočtovom opatrení. Diskusia bola ukončená, poslanci pristúpili 

k hlasovaniu: 

 

●  Uznesenie č. 271/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje Rozpočtové opatrenie obce Kapušany                              

č. 6/2024. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 10 Návrh rozpočtu ZŠ s MŠ Kapušany na rok 2025 

Starosta obce – Návrh rozpočtu ZŠ  MŠ Kapušany na rok 2025  bol ako materiál 

poslancom odoslaný, nechávam priestor na otázky pre prítomných. Diskusia: 

Riaditeľka školy p. Kertysová: opäť sa vrátim k tomu, že problémom nedostatku financií 

v oblasti originálnych kompetencií je okrem iného pokles koeficientu na 1 žiaka, ktorý je 

aktuálne 103,00 EUR na 1 žiaka. Stále sa musí počítať s tým, že mzdy zamestnancov sa 

v priebehu roka menia. Podľa plánu profesijného rozvoja sa po ukončení vzdelávania 

zamestnancov navýšia mzdy o 5 200 EUR, čo škola nemôže nijako ovplyvniť, ani zabrániť 

zamestnancom v profesijnom rozvoji. 
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Starosta obce –musí mať automaticky pedagóg vyšší plat za ďalšie vzdelanie? Mám informácie, 

že nie.  Máme žiadosť školy o dofinancovanie zo strany obce vo výške 8 453,00 EUR za 

november 2024, a ďalšiu žiadosť o dofinancovanie za mesiac december z 10. 12. 2024.  Pre  

obec je problém, aby škole každoročne dofinancovala chýbajúce náklady. Vraciame sa k tomu 

každoročne na konci roka a vydané opatrenia zo strany školy ako je  navýšenie poplatkov nie 

sú dostatočné. Včera nám bol doručený na základe našej žiadosti  súhrn miezd školy za mesiace 

január – november 2024. Pre mňa je otázkou, či škola urobila nevyhnutné opatrenia, ak vedela 

od októbra, že sa mení koeficient na financovanie škôl. Kde by mohla škola ušetriť, lebo obec 

mesačne preposiela financie pre originálne kompetencie v plnej miere do školy a škola má stále 

v tejto oblasti deficit. Overoval som si situáciu v okolitých samosprávach, niektoré školy 

s originálnymi kompetenciami nemajú žiaden problém a zvýši aj na koncoročné odmeny pre 

zamestnancov. Vyjadrenie p. Masná – každý mesiac potrebujeme na výplaty zamestnancov 

v rámci org. kompetencií 42 663, EUR. Ale ihneď po tom, ako sa prerátal koeficient na žiaka 

a obec zaslala menej finančných prostriedkov, vznikol problém. 

Starosta obce – vaše žiadosti o dofinancovanie sme vždy odsúhlasili a chýbajúce financie sme 

škole zaslali.  

P. riaditeľka – škola zareagovala, v MŠ sme zrušili  1 triedu a ušetrili sme 2 platy učiteliek MŠ, 

situácia sa vyvíjala dobre a financie postačovali. Ale tým, že štát odoslal nižšie financie pre 

zriaďovateľa, máme opäť finančný deficit. Ani v októbri 2024 nebolo jasné, ako sa upraví 

koeficient na 1 žiaka. Vedenie nemôže odobrať osobný príplatok zamestnancovi bez príčiny. 

Aktuálne je to suma 20,00 EUR, čo pri 15 zamestnancoch  činí sumu 300,00 EUR/mesiac. To 

zďaleka nepostačuje do sumy, ktorá chýba na výplatu miezd. Tabuľkové platy musia byť 

zachované. V škôlke sú platy vyššie, lebo sú tam zamestnaní vysokoškolsky vzdelaní učitelia. 

Starosta obce – peniaze obec na vyplatenie pre školu momentálne nemá. Jediným riešením je, 

aby sa začiatkom  januára čerpal preklenovací úver, ktorý bol obci schválený. Podielové dane 

prídu až 10.1. Tak by boli v mesiaci január 2025 zaplatené mzdy za mesiac december 2024. 

Obec ide rýchlym tempom rozvoja, refundačné platby neboli zatiaľ obci uhradené, financujeme 

aj opravy po požiari kancelárie matriky a budeme čakať na preplatenie od poisťovne. Tieto 

finančné prostriedky nám budú poukázané až v roku 2025. Dúfajme, že zvýšením poplatku za 

ŠKD, zavedením režijných nákladov v jedálni sa predíde problému nedostatku financií 

v ďalšom roku. 

Hl. kontrolór – obec aktuálne finančné prostriedky nemá, mzdy sa zúčtujú a vyplatia sa z roku 

2025, nie je povinnosť mať finančné prostriedky v depozite.  

Diskusia bola ukončená, hlasovanie poslancov: 

 

●  Uznesenie č. 272/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje rozpočet ZŠ s MŠ Kapušany na rok 2025.  

V Kapušanoch, dňa 12. 12. 2024 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

18:50 hod. odchod p. riaditeľky a p. ekonómky školy a obce. Vyhlásená 5 min. prestávka. 

 

K bodu 11 Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce Kapušany na rok 

2025 

 

Starosta obce odovzdal slovo hl. kontrolórovi obce ktorý konštatoval, že jeho stanovisko 

bolo vypracované aj na základe podkladu finančnej komisie. Záverom stanoviska hl. kontrolóra 
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k návrhu rozpočtu je odporúčanie rozpočet obce schváliť v predkladanom znení. Hlasovanie 

poslancov: 

 

●  Uznesenie č. 273/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce 

Kapušany k: 

• návrhu rozpočtu obce Kapušany na rok 2025 

• návrhu viacročného rozpočtu obce Kapušany na roky 2026 – 2027 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

K bodu 12 Návrh Rozpočtu obce Kapušany na rok 2025 

K bodu 13 Návrh viacročného rozpočtu na roky 2025 - 2027  

Starosta obce – niektoré otázky k návrhu rozpočtu boli prediskutované už počas 

dnešného zasadnutia OcZ. Tento rok bol rozpočet obce na rok 2024 zmenený šiestimi 

rozpočtovými opatreniami, boli vypracované 2 vnútorné rozpočtové opatrenia starostu obce. 

Už teraz vieme, že v januári 2025 budeme potrebovať pripraviť rozpočtové opatrenie z dôvodu 

pridelenia chýbajúcich finančných prostriedkov pre školu. 

P. Revay – pri DHZ vypadla z rozpočtu oproti minulému roku suma 1 400,00 EUR. Vysvetlenie 

starostu obce – čakáme za oficiálnym zaradením krajského riaditeľstva hasičského zboru pre 

DHZ Kapušany do kategórie C. Keď vyrozumenie príde, bude príslušná dotácia zapracovaná 

do rozpočtu obce rozpočtovým opatrením. To len potvrdzuje skutočnosť, že návrh rozpočtu je 

živým dokumentom a položky budú menené podľa potreby obce.  

Pokračoval p. Revay – pri energiách futbalového ihriska som spozoroval veľký nárast za 

spotrebu energií. Reakcia starosta obce – zálohové platby sú vyššie, pretože stúpla spotreba 

energií. V tejto veci som už kontaktoval p. Raďaka, aby si futbalisti spotrebu ustriehli. 

P. Revay - v minulosti boli energie na OŠK a myslím si, že sa šetrilo viac. Teraz energie 

futbalového ihriska hradí obec a pri náraste o 2-3 000,00 EUR to nevyznieva priaznivo. 

Nezvažuje obec vrátiť správu energií späť na OŠK? Starosta obce – uvidíme, ako zareagujú 

správcovia ihriska na upozornenie vo veci spotreby a následne budeme situáciu riešiť. 

P. Revay - suma v rozpočte obce navrhovaná pre príspevkové organizácie obce pre rok 2025 je 

vo výške 25 000,00 EUR. Upozorňujem, že iba na ping-pongový klub OŠK a na to, aby tento 

šport fungoval potrebuje 1 400,00 EUR ročne. Som v kontakte so zástupcami ping-pongového 

klubu, ktorý poukazujú na skutočnosť, že reprezentujú v tomto športe obec a napriek tomu si 

musia hradiť tréningovú činnosť (poplatok za prenájom telocvične ZŠ) z vlastných 

prostriedkov. Z OŠK dostal klub príspevok 900,00 EUR, čo je na ich činnosť nepostačujúce.  

Aj futbalový klub OŠK bude mať v roku 2025 navýšené náklady na svoju činnosť.  

Vyjadrenie starostu obce – činnosť ping-pongového klubu zahŕňa aj náklady na telocvičňu. 

Pokiaľ mám správne informácie, súťažne hrajú 4-5 členovia klubu, ostatní si chodia zahrať do 

telocvične rekreačne. Sú to všetko osoby, ktoré sú zárobkovo činné a musia sa na náklady za 

prenájom telocvične skladať rovnako, ako iné kluby – napr. ženské cvičenie, futbalisti a pod.. 

P. Revay – rozprávali sme sa o tom,  aby si tento klub vytvoril internú smernicu činnosti– tí, 

ktorí reprezentujú obec by sa na prenájom telocvične neskladali, ostatní by prispievali sumou 

napr. 2,00 EUR za tréningovú hodinu. Je pravdou, že v klube sú  registrovaní 17 členovia, 

tréningu sa zúčastňujú 6-7 hráči. Dávajú sa na rovnakú úroveň ako futbalisti, ktorí sa na 

telocvičňu pri tréningoch neskladajú, ale dostanú od obce dotáciu na nájom.  Starosta –Podľa 

platného VZN si dorastenci a muži futbalového klubu platia. Obec sa snaží zlepšovať 

podmienky pre športovcov, s čím sa dá pomôcť pomôžeme a napr. súťažné stoly pre činnosť 
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klubu ping-pongu sa budeme pokúšať zakúpiť cez zverejnené výzvy. Nedávno sa prerábal 

interiér telocvične. Odporúčaním je, aby si klub okrem členského hľadal iné zdroje na 

fungovanie – sponzorské finančné prostriedky, 2 % DzP a pod.. Chceme predísť situácii, kedy 

by ostatné zložky požadovali odpustenie nájmu za tréningovú činnosť.  

P. Revay – 25 000,00 EUR na dotácie by som v rámci rozpočtu určite navýšil, aby bol tento 

balík pre organizácie väčší v porovnaní s rokom 2024. Už na predchádzajúcich OcZ sme 

preberali skutočnosť, že je potrebné redukovať rozpočet na kultúrne podujatia – čo je otázka aj 

na predsedu kultúrnej komisie p. Germušku.  

Starosta obce – Rozsah podujatí je nastavený, ľudia si majú z čoho vyberať. Už sme rozmýšľali, 

ktoré podujatie vypustiť, ale akcie máme počas roka pre rôzne kategórie. Len KFD nás ročne 

stojí okolo 20 000,00 EUR, v roku 2025 si pripomenieme 20. ročník, služby všeobecne išli 

nahor. Budeme sledovať vývoj v oblasti rozdeľovania výnosu dane z príjmov fyzických osôb. 

P. Revay – na internete je zverejnená prognóza Rady pre rozpočtovú zodpovednosť pre obec 

Kapušany, ktorá predpokladá príjem na rok 2025 – ide o odhad založený na prognóze MFSR 

z 11/2024 – vo výške 1 248 683,00 EUR. 

Starosta obce - komunálna kalkulačka Rady pre rozpočtovú zodpovednosť je pomôcka pre 

samosprávy, ktorá prepočítava príjem z podielových daní pre jednotlivé obce a VÚC pre 

najbližšie roky. Oficiálne informácie o predpokladaných príjmoch samospráv z podielových 

daní má v zodpovednosti Ministerstvo financií SR. Parametre vstupujúce do výpočtu zverejňuje 

MF SR na prelome rokov, čo je pre tvorbu rozpočtov samospráv neskoro. Diskusia k bodu bola 

ukončená, poslanci pristúpili k hlasovaniu: 

 

• Uznesenie č. 274/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch: 

• schvaľuje rozpočet obce Kapušany na rok 2025 

• berie na vedomie viacročný rozpočet obce Kapušany na roky 2026 - 2027 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 14 Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Kapušany na I. 

polrok 2025 

 

Starosta obce odovzdal slovo hl. kontrolórovi ktorý konštatoval, že plán je úmerný úväzku 

hl. kontrolóra, poslanci môžu vždy požiadať o vykonanie mimoriadnej kontroly. Diskusia 

k bodu neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu. 

 

• Uznesenie č. 275/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Kapušany na I. polrok 2025. 

 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 15 Žiadosti  

1. Žiadosť obce Lada o prijatie do Spoločného obecného úradu Kapušany 

 

Starosta obce – obec Lada je členom stavebnej úradovne obce Fulianka. Aktuálne si po 

zmene vedenia obce Lada samospráva podala žiadosť o prijatie do Spoločného obecného úradu 
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Kapušany (odkiaľ pred rokom odišli do Fulianky). Na obecnom úrade v Kapušanoch prebehlo 

zasadnutie stavebnej úradovne, všetci členovia ústne súhlasia so vstupom obce Lada do 

stavebného úradu. Ak to odsúhlasia aj obecné zastupiteľstvá dotknutých obcí, obec Lada podá 

vo Fulianke výpoveď a od 1. 4. 2024 budú opätovne členmi stavebného úradu Kapušany. Krátka 

informácia k stavebným úradovniam – v oblasti legislatívy prebiehajú veľké zmeny. Pripravuje 

sa reorganizácia, ktorá ráta s min. 2  zamestnancami na jednom stavebnom úrade vo výške 

100% úväzku, počet obyvateľov stavebnej úradovne musí byť min. 20 000 obyvateľov, 

jednotliví členovia musia byť katastrálne prepojení. Nový stavebný zákon nebol zatiaľ 

schválený. V súvislosti s nastaveným legislatívnym procesom predpokladáme, že stavebná 

úradovňa v budúcnosti v našej obci nebude. Obec Ľubotice plánuje zriadiť a prevádzkovať 

takúto stavebnú úradovňu, do ktorej by patrili aj Kapušany. Hlasovanie poslancov: 

 

• Uznesenie č. 276/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje žiadosť obce Lada o prijatie do Spoločného 

obecného úradu Kapušany. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

2. Žiadosť o predĺženie platnosti nájomných zmlúv v BNŠ v Kapušanoch, ulica Pri 

trati 

 

Starosta obce – prideľujeme 10 bytov nižšieho štandardu. Na základe analýz konštatujem, 

že 8 bytov má vyrovnané energie vrátane novembra 2024, u 2 nájomníkov p. Mira Gábor                    

a u p.  Perly Balogovej nie sú uhradené všetky pozdĺžnosti. Pripravené sú uznesenia s návrhom, 

že bytu budú pre 2 sporných nájomcoch pridelené až po vyrovnaní ich pohľadávok. Hlasovanie 

poslancov: 

 

Uznesenie č. 277/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch súhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy v BNŠ v obci 

Kapušany na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predĺženia zmluvy o nájme 

bytu  pre pána Miroslava Siváka, od 01. 01. 2025 do 30. 06. 2025. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

Uznesenie č. 278/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch súhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy v BNŠ v obci 

Kapušany na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predĺženia zmluvy o nájme 

bytu  pre pána Mareka  Gábora, od 01. 01. 2025 do 30. 06. 2025. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

Uznesenie č. 279/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch súhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy v BNŠ v obci 

Kapušany na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predĺženia zmluvy o nájme 

bytu  pre pani Ivetu Horvátovú, od 01. 01. 2025 do 30. 06. 2025. 

 

Hlasovanie poslancov: 
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ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

Uznesenie č. 280/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch súhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy v BNŠ v obci 

Kapušany na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predĺženia zmluvy o nájme 

bytu  pre pána Jozefa Siváka, od 01. 01. 2025 do 30. 06. 2025. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

Uznesenie č. 281/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch súhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy v BNŠ v obci 

Kapušany na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predĺženia zmluvy o nájme 

bytu  pre pána Jozefa Siváka, od 01. 01. 2025 do 30. 06. 2025. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

Uznesenie č. 282/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch súhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy v BNŠ v obci 

Kapušany na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predĺženia zmluvy o nájme 

bytu  pre pána Romana Hricka, od 01. 01. 2025 do 30. 06. 2025. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

Uznesenie č. 283/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch súhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy v BNŠ v obci 

Kapušany na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predĺženia zmluvy o nájme 

bytu  pre pani Martu Lackovú, od 01. 01. 2025 do 30. 06. 2025. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

Uznesenie č. 284/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch súhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy v BNŠ v obci 

Kapušany na dobu určitú 6 mesiacov s možnosťou opakovaného predĺženia zmluvy o nájme 

bytu  pre pána Tomáša Lacka, od 01. 01. 2025 do 30. 06. 2025. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

Uznesenie č. 285/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch nesúhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy v BNŠ v obci 

Kapušany pre pána Miroslava Gábora. Predkladá návrh na uzatvorenie novej nájomnej zmluvy 

do 01. 01. 2025 po  vyplatení nájomného a úhrady nákladov spojených s bývaním.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 
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Uznesenie č. 286/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch nesúhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy v BNŠ v obci 

Kapušany pre pani Perlu Balogovú. Predkladá návrh na uzatvorenie novej nájomnej zmluvy do 

01. 01. 2025 po  vyplatení nájomného a úhrady nákladov spojených s bývaním. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 16 Rôzne 

Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2025 

 

Pripravený je plán zasadnutí OcZ na rok 2025, hlasovanie poslancov: 

 

• Uznesenie č. 287/7/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 

2025 a to: 23. 01. 2025, 10. 04. 2025, 19. 06. 2025, 18. 09. 2025, 13. 11. 2025, 11. 12. 2025 

o 16:00 hod. v zasadacej miestnosti OcÚ Kapušany. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

Starosta obce k bodu rôzne: 

 

• Požiar na OcÚ je riešený ako poistná udalosť. Najviac poškodenou miestnosťou je  

miestnosť matričného úradu, táto kancelária bude kompletne zrekonštruovaná. Dôjde aj 

k výmene okna, matrika funguje v improvizovaných priestoroch. 

• Dlhodobá PN matrikárky obce p. Marcinovej bude riešená zastupovaním v núdzovom 

režime, vypomôže p. Revayová. 

• Obec obdržala rozhodnutie o podpore – dotácia z Environmentálne fondu na nákup 

malotraktora. Obecný traktor má 13 rokov, vyžaduje finančne náročnú údržbu. Aj pri 

podpore z EF musíme dofinancovať nákup nového zariadenia, nový traktor stojí okolo 

25 000,00 EUR. 

• Obec navštívili zástupcovia Slovenského futbalového zväzu. Kapušany boli úspešným 

žiadateľom v rámci výzvy Eurá z Eura. Zakúpené budú 2 unimobunky na zriadenie 

mládežníckych šatní. SFZ nám schválil dotáciu vo výške 10 000,00 EUR. 

• Vyjde vianočné číslo občasníka Pod kapušianskym hradom, okrem iného v ňom 

zdôvodňujeme zvyšovanie daní a miestnych poplatkov za odpad. 

• Starostovský punč sa uskutoční 22. 12. 2024, máme vybranú osobu, ktorej odovzdáme 

výťažok za charitatívneho podujatia. Novinkou bude ponúkaná mačanka za dobrovoľný 

príspevok. 

• Obecný ples sa uskutoční 25. 1. 2025, lístky sú v predpredaji na referáte daní 

a miestnych poplatkov. Srdečne pozývame poslancov obce, ako aj všetkých 

obyvateľov.  

• Záverom chcem prítomným poslancom OcZ poďakovať sa za aktívu účasť na 

zasadnutiach obecného zastupiteľstva v priebehu celého roka s cieľom rozvoja obce. 
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K bodu 18 Záver    

 

Starosta obce v závere zasadnutia poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí                            

a v čase 20:00 hod.  ukončil rokovanie. Najbližšie zasadnutie OcZ je naplánované na január 

2025. 

 

 

 

        ____________________ 

              Ing. Ján Zemčák 

         starosta obce Kapušany     

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  Ing. Igor Revay    __________________ 

 

Renáta Maňkošová    __________________ 

   

 

 

 

Zapísala: Mgr. Magdaléna Verčimáková   __________________ 

Kapušany 12. 12. 2024  

Príloha Prezenčná listina 

zverejnená: 14. 01. 2025 

zvesená: 29. 01. 2025 

zverejnila: Mgr. M. Verčimáková 

 

 

 

 


